
512 

 

PH-18217/2012. 

J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült: Heves Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2012. december 19-én (szerdán) 

9.00 órai kezdettel megtartott nyílt üléséről.  

 

Az ülés helye: Heves Városháza 204-es tanácskozó terme 

 

Jelen vannak: Kozma Tamás, Deli Miklós, Krusper Éva, Szedlák Szabolcs, Kis Tamás 

képviselők                       

                      Csáki Zsigmond polgármester 

           Balázs Ferenc alpolgármester 

           Vona László Jogi és Ügyrendi Bizottság elnöke 

            dr. Nagy Sándor Pénzügyi Bizottság elnöke 

            Török János Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság elnöke 

  Sárándi István Városfejlesztési Bizottság elnöke 

            Sveiczer Sándor tanácsnok  

                       Szabó Sándor címzetes főjegyző 

                       Fehérné Kovács Katalin aljegyző 

Dr. Balázs Éva irodavezető 

Ecsegi Gábor, Nagy Noémi csoportvezető 

Hallai Ferenc humánpolitikai és szervezési ügyintéző 

dr. Zemlényiné Bíró Judit intézményi referens 

Pálné dr. Németh Valéria pénzügyi gondnok 

Erdészné Turcsányi Katalin HVMKI igazgatója 

Czók Zsolt HEVA Kft. vezetője 

Hencz Zsolt AVE ügyvezetője 

Besenyei Ferenc AVE ügyvezetője 

  Rózsa Sándor HVKI igazgatója 

  Mengyi Norbert gazdasági vezető 

  Molnár Kálmánné HVKI igazgatóhelyettes 

  Balláné Fülöp Márta HVMKI Könyvtár Tagintézmény Vezető 

  Bata Józsefné  

  Gulyás Józsefné  

Valycsi Frigyes 

Szatlóné Bakos Zsuzsanna 

Ivanics Róbert 

Janosek Antal 

 Köntös László 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-testület ülésén jelenlévő 

képviselők száma 12 fő. Az ülés határozatképes. Kérte a Képviselő-testületet, hogy 7. 

napirendi pontként kerüljön megtárgyalásra a meghívóban 8. napirendi pontként szereplő: 

Indítvány a hevesi piac működtetésével kapcsolatos indítvány. Kérte, hogy a Képviselő-

testület 8. napirendi pontként tárgyalja meg a Beszámoló Heves Város Önkormányzata 2010-

2014 közötti gazdasági programjának időarányos teljesítéséről szóló beszámolót. Kérte a 

Képviselő-testületet, hogy vegyék fel 11. naprendi pontként: Sürgősségi indítvány AVE Hevesi 
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Városfenntartó Kft. és a Heves Város Önkormányzata között létrejött közszolgáltatási és 

vállalkozási szerződés módosításáról szóló indítványt és 12. napirendi pontként Sürgősségi 

indítvány a HEVA Kft. NAV felé fennálló tartozásának rendezése tárgyában című indítványt. 

A zárt ülés 1. naprendi pontjaként javasolta felvenni: Sürgősségi indítvány a Sportcsarnokkal 

kapcsolatos jogi tanácsadói feladatok ellátása tárgyú indítványt. A jogi tanácsadással 

kapcsolatos indítványról elmondta, hogy az októberi testületi ülés alkalmával kapta azt a 

feladatot, hogy keressen fel ügyvédi irodákat a Sportcsarnokkal kapcsolatos helyezet 

rendezése érdekében. A sürgősségi indítványokat az adósságrendezési bizottság is 

megtárgyalta. Az adósságrendezési bizottság álláspontja a Sportcsarnokkal kapcsolatos 

indítványról az volt, hogy a testület az indítványt a mai ülés keretében I. fordulóként tárgyalja 

meg és majd 2013. január első hetében kerüljön sor a végleges döntéshozatalra.  Nyílt ülés 

keretében tizenkét napirend tárgyalására, zárt ülés keretében egy napirend tárgyalására tett 

javaslatot. 

 

 

 NAPIRENDI  JAVASLAT BETERJESZTŐ 

1/ Indítvány Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 10/2011. (IV. 4.) 

önkormányzati rendelet és a Polgármesteri Hivatal Szervezeti 

és Működési Szabályzatának módosítására 

RENDELET-MINŐSÍTETT TÖBBSÉG 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

2/ Indítvány Heves Város 2013. évi gazdálkodásának átmeneti 
viteléről 

RENDELET-MINŐSÍTETT TÖBBSÉG 

 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

3/ Indítvány Heves Város Önkormányzat 2013. évi munkatervének 
jóváhagyására 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

4/ Indítvány a gyermekétkeztetés, a munkahelyi vendéglátás 
nyersanyagnormájának módosítására 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

5/ Indítvány Heves Városi  Művelődési és Közgyűjteményi Intézet 
átszervezése tárgyában 

HATÁROZAT-MINŐSÍTETT TÖBBSÉG 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

 

Csáki Zsigmond 

polgármester 
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6/ Indítvány Heves Városi Köznevelési Intézet átszervezése 
tárgyában 

HATÁROZAT-MINŐSÍTETT TÖBBSÉG 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

7/ Indítvány a hevesi piac működtetésével kapcsolatban 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

 

Sárándi István 

bizottsági elnök 

8/ Beszámoló Heves Város Önkormányzata 2010-2014 közötti 
gazdasági programjának időarányos teljesítéséről 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

 

9/ Beszámoló Heves Város Önkormányzata közterületi rendjének, 
rendben tartásának, felügyeletének végrehajtása tárgyában 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

 

Szabó Sándor 

címzetes főjegyző 

10/ Beszámoló az ellátási szerződés alapján működtetett szociális 

intézmények tevékenységéről, működéséről, a vagyonkezelési és 
szolgáltatási szerződésben foglaltak teljesítéséről  

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

 

dr. Tóth Péter 

ügyvezető 

11/ Sürgősségi indítvány AVE Hevesi Városfenntartó Kft. és a 

Heves Város Önkormányzata között létrejött közszolgáltatási és 

vállalkozási szerződés módosítása tárgyában 
HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

12/ Sürgősségi indítvány a HEVA Kft. NAV felé fennálló 
tartozásának rendezése tárgyában 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

 

zárt ülés 

 

1/ Sürgősségi indítvány a Sportcsarnokkal kapcsolatos jogi 
tanácsadói feladatok ellátása tárgyában 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 
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Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a napirendek elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület 12 igen szavazattal – egyhangúan - elfogadta a napirendi javaslatot. 

 

 

 

Napirend előtti hozzászólás 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Csáki Zsigmond polgármester ismertette dr. Nagy Ferenc Heves Város díszpolgárának 

levelét, mely szerint dr. Nagy Ferenc Heves Város Díszpolgára a díszpolgári címmel járó 

pénzjutalmat Heves város támogatására kívánja fordítani. dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

hívta fel figyelmét a Hevesi Tehetséges Gyermekek támogatását célzó alapítványra. 

Véleménye szerint a Hevesi Tehetséges Gyermekekért Közalapítványnál lesz a 

legalkalmasabb helyen a díszpolgári címmel járó jutalma, és ennek megfelelően a mai napon 

250.000 forintot átutalt a Hevesi Tehetséges Gyermekekért Közalapítvány 

bankszámlaszámára. Bízik benne, hogy ez az összeg hozzájárul az alapítvány további sikeres 

működéséhez. 

 

Sándor Istvánné HVKI tagintézmény vezető levelét is ismertette, mely szerint a HVKI nagy 

változás előtt áll. Hosszú éveken keresztül Heves Város Önkormányzata lehetőségeihez 

mérten biztosította pedagógusainak és tanulóinak azokat a feltételeket, melyek között 

tanulhattak és fejlődhettek. A HVKI Körzeti Tagiskola tantestülete és tanulói az elkövetkező 

időszakra is jó munkát kívánnak Csáki Zsigmond polgármesternek és Heves Város 

Önkormányzat Képviselő-testületének. 

 

A Prosper Európa Kft. befejezte Hevesen a külterület 036/24 helyrajzi szám alatt lévő 

üzemépület kivitelezését, amely részben európai uniós támogatásból valósult meg. A cég 

ügyvezetői szerint a termelés 2013. év első negyedévében indulhat meg, amint a szükséges 

berendezések rendelkezésre állnak. Jelenleg a termelési környezet kialakítása és a lehetséges 

partnerek felkutatása zajlik. 10 fő részére kívánnak munkahelyet biztosítani, részletek a 

www.prospera.eu honlapon érhetőek el. 

 

A Képviselő-testület ülését megelőzően a Helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. 

törvény 13. §-ban foglaltak szerint a képviselő-testület közmeghallgatást tart. 

 

 

Köntös László hevesi lakos 

 

Két évvel ezelőtti közmeghallgatás alkalmával kérte a vizes árkok kiásatását és a kiásott föld 

elszállítását, ezt a kérését a testület határozatával meg is erősítette. Felvetődött az a gondolat 

is, mely szerint az árkokból származó földet a Patkó útnál lévő nádas terület feltöltésére is 

használhatná a város. Fontosnak tartja, hogy a lakók az árkokat minél előbb kiássák és az 

árkokból kiásott földet minél előbb elszállítsák. 

 

 

http://www.prospera.eu/
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Csáki Zsigmond polgármester 

 

A ház előtt található árkok karbantartása a ház tulajdonosának a feladata, míg az összefolyók 

tisztántartása az önkormányzat feladata. Beszámolt arról, hogy a múlt évtől 

közmunkaprogram keretében megvalósítható az árkok tisztítása, beszerzésre került egy 

kisteherautó is, amely a föld elszállítását megkönnyítheti. Valószínű a START munkaprogram 

keretén belül Heves lesz a központja egy betonelemgyártó cégnek, ennek megfelelően nemcsak 

az árkok kiásására kerülhet sor, hanem az árkok betonelemekkel történő feltöltése is. dr. Nagy 

Sándor bizottság elnök javaslata is az volt, hogy fordítsanak többet a városfejlesztési és 

városüzemeltetési feladatok ellátására. Véleménye szerint 2013. évben jelentős javulás fog 

bekövetkezni az árkok tisztántartását illetően. 

 

 

Köntös László hevesi lakos 

 

Beszámolt arról is, hogy az évben közmunkások útszegélyt fektettek le, amelyet ugyan nem tart 

haszontalannak, azonban az útszegély lefektetésétől fontosabbnak tartja az árkok kiásását. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

2012. évben a közmunka program keretében csak ilyen feladatok ellátására is kerülhetett sor, 

mivel az önkormányzat csak ilyen feladatok ellátására kapott finanszírozást. Véleménye 

szerint hasznosabb lett volna az Újtelepi iskola járdájának rendbehozatala, de mint korábban 

említette erre a célra nem kaptak finanszírozást.  

 

 

Janosek Antal hevesi lakos 

 

Borzasztónak tartja, hogy nincs a bajnokságban szereplő labdarúgó ifjúsági csapata Heves 

városának. 6 millió forintos TAHO támogatás kapott Heves város a labdarúgás 

támogatására, amely összegből még jelenleg 3 millió forint tartalékalapon van. Létesítmény 

felújításra újabb pályázat került beadásra, amely pályázat azonban nem kapott támogatást 

valószínűleg az ifjúsági csapat hiánya miatt. Megjegyezte, hogy eddig a sport támogatására 

nem volt pénzük, most azonban, hogy már van pénzük a labdarúgás támogatására , az jelent 

problémát, hogy nincs olyan személy, aki a támogatást el tudná osztani. Véleménye szerint jó 

ötlet volt a Sportcsarnok létrehozása. 

A helyi médiával kapcsolatban elmondta, hogy a Jobbik két újsága egy politikai hasadás 

mentén jelentkezik. Nem kívánja az újságokat minősíteni, véleménye szerint az újságoknak az 

információáramlást kellene segíteniük és tárgyilagosan kellene az ismereteket bemutatnia. A 

pletykák terjedését, terjesztését az információhiány okozza és az internetes tartalmakat név 

nélküli gyalázkodásoknak tartja. 

Heves Város Marcijaként civil rendezvényeket is szervezett és 4 éve Marci díjat is alapított. 

Megjegyezte, hogy a fals információk miatt az általa szervezett rendezvények sem érték el 

céljukat. Sérelmezte, hogy az általa rendezett rendezvényeken több meghívott nem jelent meg. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az önkormányzat a sport és a közművelődés támogatására állami normatívát kap. 

Megjegyezte, hogy az idei év során az önkormányzat az állami normatíva összegének 



517 

 

kétszeresét költötte el csak a közművelődés támogatására. Elmondta, hogy az önkormányzat 

ellen adósságrendezési eljárás indult, ennek következtében az önkormányzat nem tudja 

megfelelően finanszírozni a sportokat. Vállalkozók segítségével, összefogásával az év első 

félévében megvalósultak a kézilabda mérkőzések önkormányzati támogatás nélkül is. Sajnálja, 

hogy a labdarúgás támogatására nem történt ilyen jellegű összefogás. Tudomása szerint az 

összefogás hiánya a politikai csatározás miatt nem jött létre.  

A Sportcsarnokkal kapcsolatban elmondta, hogy 2012 telén már az önkormányzat a 

megállapodás közelében volt, illetve a mai ülésre is beterjesztésre került egy indítvány, amely 

véleménye szerint megoldást hozhat az ügyben. Sajnálatát fejezte ki, hogy Hevesen nincs helyi 

média. Nem kívánt állást foglalni a Jobbikos újságok tárgyilagosságát illetően. A Hevesi 

Marci által rendezett rendezvényen azért nem vett részt, mert Báder Csaba SZMK elnök 

városi rendezvényként mutatta be a Pensió 17 Kft tulajdonosának, amelyen Csáki Zsigmond 

polgármester is részt fog venni. miközben a rendezvény előtt az önkormányzat érdekeivel 

ellentétben az egyik testületi ülésre meghívta a Pensió 17 Kft. tulajdonosait.  

 

 

Janosek Antal hevesi lakos 

 

Hozzászólását nem kérdésnek, hanem tájékoztatásnak szánta. Hozzászólásában arra célzott, 

hogy a Marci díj átadására rendezett rendezvényen pont a kitüntetett személyek nem vettek 

részt. 

 

 

Szatlóné Bakos Zsuzsanna hevesi lakos 

 

Több éve próbál utcája ügyében eljárni. 2011 áprilisában a Kormányhivatal is végzett 

ellenőrzést, a kormányhivatal megállapításairól az önkormányzatot is értesítették. Egy év 

eltelt azonban az út helyreállításának érdekében semmilyen előrelépés sem tettek. 

Megjegyezte, hogy egy év óta hiába kér időpontot Csáki Zsigmond polgármesterhez. Az 

utcájukban lévő út babakocsival való közlekedésre alkalmatlan. Érdeklődne, hogy az út 

helyreállítása mikor fog megtörténni. A vízelvezetés továbbra is problémát okoz, az árok 

kiásása ugyan megtörtént, de ezzel a lépéssel is csak az út szélessége rövidült meg eredmény 

nélkül. Az árok kiásása óta az út lejt, ennek következtében a kukásautó sem jön be az 

utcájukba és az utat sem takarítják le. Megkérdezte, hogy a Körzeti Iskolát miért nem szólítja 

fel a hivatal az iskola oldalában található árkok tisztántartására. Tudomása szerint 

jogszabály azt írja elő azt, hogy az önkormányzatnak évente kétszer kell gondoskodni az út 

karbantartásának ellenőrzéséről. A kormányhivatal leveléből kitűnik, hogy a szelektív 

hulladékgyűjtő elhelyezése sem felel meg az előírásoknak. Megjegyezte, hogy a Gyöngyösi 

úton található egy kiálló csapszelvény, amely véleménye szerint balesetveszélyes. Tavaly 

júniusban az önkormányzat a kormányhivataltól kapott egy levelet, mely szerint az utcájában 

a megállni tilos tábla helytelenül van elhelyezve. Az önkormányzat ezt követően pár 

centiméterrel lejjebb tette a táblát. Kérelmezte, hogy a táblához egy kiegészítő táblát is 

helyezzenek el, mely szerint az utcában lakók megállhatnak, ez nem történt még meg. 

Megjegyezte, hogy kérdéseire írásos választ még nem kapott. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Adósságrendezési eljárás alatt az utca rendbetételének finanszírozását nem tudja az 

önkormányzat vállalni. Elmondta, hogy Heves városában nem csak egy utca küzd ilyen jellegű 
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problémával. Egyeztetéseket folytatott egy kivitelezővel ezeknek az utcáknak a kavicsozásáról, 

bízik benne, hogy jövő év tavaszára a kavicsozás megtörténik. Szatlóné Bakos Zsuzsannát 

személyes egyeztetésre hívta 2013. január 2-ra. 

 

 

Szatlóné Bakos Zsuzsanna hevesi lakos 

 

Az adósságrendezési eljárás az idei évben indult, azonban utcája problémáját már az 

adósságrendezési eljárást megelőzően is jelezte, így nem tudja csak részben elfogadni a 

választ. Megjegyezte, hogy az évben megtörtént a Bethlen Gábor úti emeletes házak mögötti 

terület kövezése is, felháborodásának levelében hangot is adott. Szabó Sándor címzetes 

főjegyző ezt követően ígéretet tett, hogy a Bethlen Gábor út kavicsozását követően 

hozzálátnak utcája, a Guba Sándor utca kavicsozásához is, erre azonban a mai napig nem 

került sor. 

 

 

Szabó Sándor címzetes főjegyző 

 

A Guba Sándor utcára az utóbbi időben kiemelt figyelmet fordítottak, megtörtént az út sózása. 

Véleménye szerint az út ejtésével kapcsolatos megállapításokat bízzák szakemberek 

megítélésére. A Guba Sándor utcában továbbá megtörtént az árok kiásatása és járólapból 

járdát csináltattak. A Közlekedés Felügyelet megállapításainak megfelelően a hivatal a 

helyzetet kezelni próbálta, hangsúlyozta, hogy a Kormányhivatal az ellenőrzését követően 

nem marasztalta el semmilyen téren sem a hivatalt. Megjegyezte, hogy a Guba Sándor utca 

mellett szintén rossz állapotban van az Újvidéki és a Radnóti utca is, bár tudja, hogy ez 

Szatlóné Bakos Zsuzsannát nem vigasztalja. Megjegyezte, hogy a Bethlen Gábor út lakói a 

kövezéshez hozzájárultak.  

 

 

Szatlóné Bakos Zsuzsanna hevesi lakos 

 

Több éve húzódik ez a vita. Valóban 2000. évben az utcájukban az utat kavicsozták, ezt 

követően pedig nem. Az árok ásása valóban megtörtént és egy kisebb járólapot is elhelyeztek 

a járdán, azonban a járólapozott járda sem alkalmas arra, hogy kerékpározni lehessen az a 

járdán. Megjegyezte, hogy azért kérte, hogy traktorral ne lehessen az úton közlekedni, hogy a 

használható járdarészt tisztántartsák, hangsúlyozta, hogy nem birtokvitáról van szó. Ezt 

követően került kihelyezésre a közlekedési tábla, majd egyik napról a másikra eltűnt. 

 

 

Ivanics Róbert hevesi lakos 

 

A Hevesi Tükör laphoz eljutatott olvasói kérdéseket kívánja feltenni. Egyik olvasó azt kérdezte 

Csáki Zsigmond polgármestertől, hogy a közmeghallgatás időpontját miért tették hétköznap 9 

órára, olyan időpontra, amikor minden ember dolgozik. 

Szabó Sándor címzetes főjegyzőtől arról érdeklődtek, hogy egy sajtóorgánumban megjelent  

nyílt levélre miért nem válaszolt eddig. 

Dr. Nagy Sándor bizottsági elnökhöz a következő kérdést intézték az olvasók: „Ennyire kell 

Önöknek a pénz, hogy a Sakkmúzeumot és dolgozóinak munkahelyét is feláldozzák.” 
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Sveiczer Sándor tanácsnoktól az egyik olvasó azt kérdezte, hogy amióta Sveiczer Sándor 

munkahely teremtési tanácsnok, kiemelt tiszteletdíjért, azóta Hevesen hány új munkahely 

teremtődött. 

Kis Tamás képviselőtől azt kívánják meg tudni, hogy állnak a Sportcsarnokkal kapcsolatos 

feljelentések és hogy sikerült a testület feloszlatásáért szervezett aláírásgyűjtés. 

Török János bizottsági elnöknek, nem a Sakkmúzeum fenntartása mellett kellett volna 

korteskednie, ahelyett, hogy a Sakkmúzeum bezárását kezdeményezte? Továbbá megkérdezték, 

hogy miként áll a strand megnyitása. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

A közmeghallgatás nem lakossági fórum. A megjelentek nagyszáma igazolja, hogy a 

közmeghallgatást nem tartják „lehetetlen” időpontban. Közmeghallgatásokat nem a politikai 

üzengetések miatt szoktak tartani. Amennyiben a közmeghallgatás időpontját nem találják 

megfelelőnek, úgy jelezzék, hogy milyen más időpontot tartanának.  

 

 

Szabó Sándor címzetes főjegyző 

 

Pártlapban eddig sem jelentek meg gondolatai, és ezt követően sem fognak. Köztisztviselőként 

pártsemleges kíván maradni. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte, hogy a sajtóban az intézmények átszervezésével kapcsolatosan hiteles információk 

jelenjenek meg. Megjegyezte, hogy szakalkalmazottat nem küldtek el a közművelődésből. A 

képviselő-testület intézmény átszervezéssel kapcsolatos döntése a jogszabálynak megfelelt. A 

döntés megszületésével biztosított lesz az intézmény dolgozóinak bérkifizetése és a 

működőképes lesz közművelődés, illetve Dobroviczki Ferenc ellátása is.  

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

Az újságban tévesen az jelent meg, hogy dr. Nagy Sándor bizottsági elnök javaslatára a 

Sakkmúzeum bezárásra került. Elmondta, hogy ezzel ellentétben a Pénzügyi bizottság 

egyhangúan elfogadott határozata arról szólt, hogy „meg kell vizsgálni a Sakkmúzeum más 

formában, költséghatékonyabb formában történő üzemeltetését.” Hangsúlyozta, hogy a 

bizottsági ülésen nem esett szó a Sakkmúzeum bezárásáról. Dobroviczki Ferenc ellátásáról 24 

órás szolgálatban négy ember gondoskodott. A határozat arról szólt, hogy vizsgálják  meg, 

hogy ez a fajta ellátás bizonyul-e a legköltséghatékonyabb megoldásnak. A Sakkmúzeumot 

havi szinten 50-60 ember látogatja, tehát napi két látogató miatt a Sakkmúzeumban teljes 

munkaidőben egy embert foglalkoztatottak. Véleménye szerint ez a megoldás nem nevezhető 

költséghatékonynak. Erdészné Turcsányi Katalin igazgatónőtől is kért javaslatokat a 

költséghatékonyabb feladatellátás miatt. Erdészné Turcsányi Katalin szerint a 

Sakkmúzeumban található figurák elhelyezhetőek a Múzeumba, a könyvek pedig a 

Könyvtárban. Kérte, hogy a sajtóban hiteles információk jelenjenek meg.  

 

 



520 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Nem tud pontos számadatokkal szolgálni, tudomása szerint nem készült ilyen jellegű 

statisztikai adat. A közszférát érintő változásokról a lakosság értesülhetett. A 

versenyszférában a válság miatt vannak megszűnő állások, és vannak épülőben lévő 

vállalkozások is, melyek hamarosan realizálódnak. A pályázattal kapcsolatban elmondta, 

hogy volt előremutató kezdeményezése, azonban nem szerzett többségi támogatást. Több 

olyan uniós pályázat módosításában vett részt, amelyben a pályázó a gazdasági környezet 

változása miatt nem tudta vállalásait ellátni.  

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Sportcsarnok bizottság a jelentésük leadását követően fegyelmi eljárást kezdeményeztek egy 

felhatalmazás nélküli szerződés aláírása miatt. A testület végül nem indította meg a fegyelmi 

eljárást, a Jobbik vizsgálatot kezdeményezettek az ügyészségnél. Több indítványt készített a 

helyzet megoldása érdekében és több egyeztetésen részt is vett.  

Az aláírások száma az 1000 főt közelítette, azonban az aláírásgyűjtést felfüggesztették, azért 

mert egyesek szerint a testületet azért kívánták feloszlatni, mivel adósságrendezési eljárás 

alatt a képviselők nem kapnak tiszteletdíjat. Megerősítette, hogy szó sincs erről, jelenleg is 

dogoznak. Az adósságrendezési eljárást követően folytatják az aláírásgyűjtést.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Véleménye szerint ez illegális adatgyűjtés folyik, mivel az aláírásgyűjtés jogszabályi és formai 

követelményeinek nem felel meg. 

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Közleményben kíván a kérdésre válaszolni. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

10.18-kor a közmeghallgatás véget ért, Csáki Zsigmond polgármester szünetet rendelt el. Az 

ülés 10.38-kor folytatódott. 

 

Napirend előtti hozzászólás 

 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

Múlt hónapban kapta azt a feladatot a Városfejlesztési Bizottság, hogy a vagyonkezelésbe 

adott intézményeknél ellenőrizzék azok működését. A Pensió 17 Kft-nél 2012. november 17-én 

látogatást tett a bizottság, látogatásukról feljegyzés is készült, mely feljegyzést a Pensió 17 Kft 

képviselője és a bizottság is ellenjegyzésével látta el. A következő ellenőrzésre a Sors 2002 

Nonprofit Kft által működtetett dr. Szegő Imre Idősek és Mozgásfogyatékosok Otthonában 

került sor. Az ellenőrzés során készült feljegyzés aláírására alkalmas személyt nem találtak a 
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helyszínen. Az intézményben idegeneket találtak és értesítették a rendőrséget. Az Agria 

Ügyelet Kft.-vel jelenleg a látogatás időpontjáról egyeztetett a bizottság, jövő év elején az 

Agria Ügyelet által működtetett intézményben is ellenőrzésre kerül sor. 

 

 

10.40-kor Deli Miklós képviselő távozott az ülésről, a jelenlévő képviselők száma 11 fő. 

 

 

Balázs Ferenc alpolgármester 

 

A látogatás során négy román állampolgárt találtak, ekkor próbáltak kapcsolatba lépni az 

intézmények vezetőivel, az ügyvezetőt nem sikerült elérni. Ezt követően az intézmény vezetőjét 

és az intézmény gondnokát keresték, majd az intézményvezetőjét sikerült elérniük és a vele 

folytatott telefonbeszélgetés alkalmával kérték, hogy az általuk készített jegyzőkönyvet írja 

alá, a jegyzőkönyv aláírása miatt egy órát vártak az intézményvezetőre hiába. A rendőrséget 

ezt követően hívták ki, a rendőrök jegyzőkönyvet vettek fel, amelyet két nappal ezelőtt meg is 

kaptak a rendőrségtől. A rendőrségnél feljelentést tett másnap. A rendőrségi jegyzőkönyvből 

kiderült, hogy dr. Tóth Péter ügyvezető igazolta, hogy négy román állampolgár nem 

illetéktelenül tartózkodott az épületben, hanem dr. Tóth Péter engedélyével.  

Megjegyezte, hogy dr. Tóth Péter ügyvezető vallomása ellentétes a rendőrség által felvett 

jegyzőkönyvvel. 

 

10.45-kor Deli Miklós visszaérkezett az ülésre, a jelenlévő képviselők száma 12 fő. 

 

 

 Napirendek tárgyalása 

 

 

1./ napirendi pont tárgya: Indítvány Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 10/2011. (IV. 4.) önkormányzati rendelet és a 

Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítására  

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

Kérdések  

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

A polgármesteri hivatal munkaidejébe beletartozik az ebédidő? 

 

 

 Kis Tamás képviselő 

 

A kulturális és kommunikációs ügyintéző helyett nem lehetne inkább közterület felügyelőt 

alkalmazni? 

 

Krusper Éva képviselő 

 

A 28 fős hivatali létszám ideiglenes, vagy végleges hivatali létszám? 
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Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az ülés alkalmával ideiglenesen 28 főben állapítják meg a hivatal létszámát és a 2013. évi 

költségvetési rendelet elfogadásakor visszatérnek a hivatali létszám tárgyalására, a 

költségvetési rendelet elfogadásakor fogja meghatározni a testület a végleges hivatali 

létszámot. A kulturális és kommunikációs ügyintéző Faragó Katalin, aki adminisztratív 

feladatokat lát el a hivatalban, cseréjét nem tartja elfogadhatónak. 

 

 

Szabó Sándor címzetes főjegyző 

 

Megismételte, hogy jelenleg ideiglenesen a képviselő-testület 28 főben határozná meg a 

hivatali létszámot és a költségvetés elfogadásakor a finanszírozás ismeretében állapítaná meg 

a végleges hivatali létszámot. A kulturális és kommunikációs ügyintéző vezető asszisztensi 

feladatokat és kulturális és kommunikációs feladatokat is ellát. A közterület felügyelet nem 

tartozik az önkormányzat kötelező feladatai közé. A testület arról döntött, hogy amennyiben a 

finanszírozás lehetővé fogja tenni, úgy alkalmazni fog közterület felügyelőt. Véleménye szerint 

nem egy, hanem két közterület felügyelőre lenne szükség. A hivatali 40 órás munkaidőbe az 

ebédidő is beletartozik, Sveiczer Sándor számításai helyesek. 

 

 

Hozzászólások 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 3 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja. 

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Elmondta, hogy lakossági elvárás, hogy péntek délután is legyen a hivatalban lehetőség az 

ügyintézésre. Nem kívánja a hivatali dolgozók ebéd idejét fizetni. Javasolta, hogy a hivatal 

munkaideje pénteken az ebédidő mértékével hosszabbodjon, így pénteken a munkaidő 15.40 

percig tartson és az ügyfélfogadás pedig 15.30 percig. Hiányolja, hogy az SZMSZ-ben nincs 

szabályozva az internet használat, véleménye szerint egyes közösségi oldalak elérhetőségét 

korlátozni kellene az SZMSZ-ben. 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Elfogadta Csáki Zsigmond polgármester válaszát. Elmondta, hogy amint a finanszírozás 

engedni fogja, javasolni fogja közterület felügyelők alkalmazását. 

 

 

 

Szabó Sándor címzetes főjegyző 

 

Elmondta, hogy a hivatalban 30 perces ebédidő van, mely jogszabály alapján a munkaidő 

része. Nincs igény hosszabbított ügyfélfogadásra a pénteki napon, véleménye szerint a 

jelenlegi ügyfélfogadási idő a lakosság számára megfelelő. 
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Fehérné Kovács Katalin aljegyző 

 

Az internet használatot nem az SZMSZ-ben kell szabályozni. Megjegyezte, hogy a hivatal 

belső szabályzatában jelenleg is szabályozva van az internet és informatikai rendszer 

használata. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak Sveiczer Sándor tanácsnok javaslatáról, 

mely szerint a hivatali dolgozók ebéd szünetét ne számítsák bele a munkaidejükbe, az 

ebédszünet idejével a hivatal pénteki munkaidejét hosszabbítsák meg. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 3 igen, 5 nem szavazattal és 4 tartózkodás 

mellett nem hozott érvényes döntést. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a rendelet elfogadásáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett a 

következő rendeletet alkotta: 
 

24/2012. (XII. 27.) önkormányzati rendelet 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete Heves Város 

Önkormányzat Képviselő-testülete Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 10/2011. (IV. 4.) önkormányzati rendelet 

módosításáról a mellékelt rendeletet alkotta. 

 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás 

mellett a következő határozatot hozta: 

 

 

176/2012. (XII.19.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete Heves Város 

Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatát a 

melléklet szerint módosítja. 

 

Határidő: 2013. január 1. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az AVE Magyarország Hulladékgazdálkodási Kft. képviselői kérték, hogy napirendi pontjuk 

tárgyalását vegyék előre.  
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A képviselő-testület jóváhagyta a 11. napirendi pont: Sürgősségi indítvány AVE Hevesi 

Városfenntartó Kft. és a Heves Város Önkormányzata között létrejött közszolgáltatási és 

vállalkozási szerződés módosítása tárgyában című indítvány megtárgyalásának 

előrehozatalát. 

 

 

 

11./ napirendi pont tárgya: Sürgősségi indítvány AVE Hevesi Városfenntartó Kft. és a 

Heves Város Önkormányzata között létrejött közszolgáltatási és vállalkozási szerződés 

módosítása tárgyában 
 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

2013. évi hulladékszállítással kapcsolatban közbeszerzési eljárás megindításáról döntött a 

novemberi testületi ülésen a Képviselő-testület. Elmondta, hogy a közbeszerzési eljárás 

megindításával kapcsolatos előkészítő munkákat elvégezték, azonban a közbeszerzést 2013. 

január 1-ig nem tudják lebonyolítani. Az adósságrendezési bizottság is foglalkozott a helyzet 

megoldásával, a bizottság véleménye szerint a Képviselő-testület felhatalmazása szükséges a 

szerződés hosszabbítása miatt, hiszen a közbeszerzési eljárás lefolytatásáig is el kell szállítani 

a lakossági hulladékot. 

 

 

dr. Balázs Éva irodavezető 

 

A szerződésmódosítás szakmailag indokolt, azonban a szerződés minta formailag hiányos. 

Meg kell jelölni a szerződésben a szerződő partnereket, a dátumozást javítani kell, illetve a 

hivatkozott szerződés is pontosításra szorul. Kérte a testület, hogy szavazzon arról, hogy 

2013. január 1-től a mellékelt szakmai tartalmú szerződéssel az AVE a közbeszerzési eljárás 

eredményes lefolytatásáig nyújtson szolgáltatást Heves város számára. 

 

 

Kérdések 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

A megküldött anyagban 6000 Ft+ÁFA/ negyed éves edényürítési díj szerepel, ez 31.000 forint/ 

háztartást jelent. Tudomása szerint hatályos önkormányzati rendelet még a 16.000 forintos 

edényürítési díjat sem tartalmazta. Az indítvány 20.400 forintos díjat tartalmazott, vagyis a 

jelenlegi árhoz képest már ez is egy 20 %-os emelést jelent. Nem értett egyet a 4 %-os 

menedzsment díjjal. Tudomása szerint rendeletbe kell szabályozni a díjakat, jelenleg ez a 

beterjesztés nem állja meg a helyet. A testület csak arról tud dönteni, hogy a közbeszerzés 

lefolytatásáig a szerződést meghosszabbítja-e, vagy sem. 

 

Szabó Sándor címzetes főjegyző 

 

Árhatóságként az önkormányzat rendeletben szabályoz a díjakat, árakat, ennek az évben már 

nem tudnak eleget tenni, mivel a rendeletmódosítást előzetesen a bizottságoknak is 
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véleményezni kellene. A szerződéshosszabbításnak nincs akadálya. Megjegyezte, hogy sok 

esetben ellentmondásos a hulladékgazdálkodási törvény. 

 

 

Hozzászólások 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 1 igen, 1 nem szavazattal és 1 

tartózkodás mellett nem hozott érvényes döntést. 

 

 

Hencz Zsolt ügyvezető 
 

Ha az önkormányzat és az AVE Magyarország Kft. között nincs érvényes szerződés, úgy akkor 

2013. január 1-től nem szolgáltat. A testületnek lehetősége van a szerződést 

meghosszabbítani. Elmondta, hogy 2013-tól 3000 forintos hulladéklerakási díj került 

bevezetésre, illetve lakosonként 100 forintos ellenőrzési illetéket vezetettek be, ezt összeadva 

16 %-os emelést kapunk, és még itt meg sem említette a 8,3 %-os inflációt. 222 forintról 252 

forintra emelkedik fel a szállítási díj, ezt az összeget nem tartja jelentős emelésnek. A 

szolgáltatási díjat amennyiben nem fogadja el a testület, úgy a céget működésképtelenné fogja 

tenni.  

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Véleménye szerint a vita lefolytatására sor kerülhet és a testület egy másik ülés alkalmával a 

rendeletet is elfogadhatja. 2012. december 29-i rendkívüli ülés keretében sor kerülhetne a 

rendelet megalkotására. Megjegyezte, hogy a szolgáltatási díj behajtása a jövő évtől módosul, 

jövőre már a NAV fogja a szolgáltatási díjat behajtani, véleménye szerint ez segítséget 

nyújthat a szolgáltatóknak. Takarékossági intézkedéseket kellene előtérbe helyezni véleménye 

szerint az AVE-nak. A napirendi pont levételét akarta javasolni, de megérti, hogy a 

szerződéshosszabbításra szükség van. Véleménye szerint aggályos, hogy a rendelet 

megalkotására nem kerülhet sor, illetve, hogy a testületnek nem állt elegendő idő az anyagok 

megismerésére. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Megoldható lenne az, ha a szerződés hosszabbításáról az ülés alkalmával döntene a testület, a 

rendelet módosításáról pedig rendkívüli testületi ülés keretében kerülne sor. Megkérdezte, 

hogy jól értette-e, hogy a 2012. december 30-i dátummal kell döntést hozni a testületnek. 

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Véleménye szerint az ármegállapítás és a rendeletmódosítás komolyabb előkészítést 

igényelne, a lakosság számára indokolniuk kell az díjemelés okát. Megjegyezte, hogy a 

közszolgálati szerződésmódosítás 1. pontjának és 2. pontjának tartalma ellentétes, hiszen az 

1. pont szerint a szerződést a közbeszerzési eljárás lefolytatásáig kívánják megkötni, míg a 2. 
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pont azt mondja ki, hogy 2013. évre állapít meg díjat. Véleménye szerint a díjakat a 

közbeszerzési eljárás lefolytatásáig, vagy legkésőbb 2013. december 31-ig kellene 

megállapítani. 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Szerződésben ne szerepeljen konkrét díj, hanem a szerződésben hivatkozzanak a rendeletben 

meghatározott díjra. 50-55 %-os emelés szerepel a szerződésben, ezt jelentős emelésnek 

tartja. Kérte, hogy jelenítsék meg, azt, hogy a díjba milyen tételek kerültek beépítésre. 

Véleménye szerint ez a díjemelés több mint a lakosonként fizetendő 100 forintos ellenőrzési 

illeték és a 3000 forintos lerakási díj mértéke. Az állam azt hangoztatja, hogy az díjemelést 

nem háríthatják a szolgáltatók a lakosságra, ha a díjemelést elfogadja a testület, akkor 

gyakorlatilag azt a lakosságra hárítják. Az állam továbbá az áram számlák 10 %-os 

csökkentése mellett tudomása szerint a szemétszállítási díj 10 %-os csökkentését is tervezi. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Külön fogja kezelni a szerződésmódosítást és a rendeletmódosítást. Mekkora költséget jelent 

az AVE-nak az, hogy a szolgáltatást igénybevevő lakosságot levélben tájékoztassa? Az 

ügyvezető nyilatkozott arra irányulóan, hogy a 2013. évben bevezetésre kerülő illeték és 

lerakási díj cégre történő hárítása, akár cégcsődöt is eredményezhet. Egyetért Kis Tamás 

képviselővel és Török János bizottsági elnökkel, hogy a lakosságot tájékoztatni kell a kialakult 

helyzetről. 

 

 

Hencz Zsolt ügyvezető 

 

Nem küldtek tájékoztatót a hevesi lakosok részére, mivel már a céggel nem álltak szerződéses 

kapcsolatban. Jogszabály értelmében a díjat éves szinten kell meghatározni. A 

szerződésmódosításra még az évben sort kell keríteni. Ügyvezetőként jelezte, hogy 

amennyiben a díjemelést a testület nem fogadja el, úgy akár a cég csődbe is mehet, a 

felelősség a testületet terheli. Sok a bizonytalanság a jövőt illetően, megjegyezte, hogy a 

cégnél történt leépítés és átszervezés is. A hulladékgazdálkodási törvény rendelkezéseinek 

megfelelően alakult a hulladékszállítási díj. 

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Kérte, hogy a cég csak a hevesi közel 4000 háztartásra vetítetten mutassa be azt, hogy milyen 

tétel jelenik meg a szolgáltatási díjban.  Véleménye szerint nincs alátámasztva az előterjesztett 

anyag. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Megjegyezte, hogy a rendelethez díjkalkulációt is kell mellékelni. A két ünnep közt lehetőség 

van rendkívüli ülés összehívására. 

 

 Szabó Sándor címzetes főjegyző 
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Az évben még négy munkanap lesz, amennyiben az AVE elkészíti a mai napon a 

díjkalkulációt, úgy a héten még kiküldésre kerülhet a rendelet módosításához kapcsolódó 

anyag. A rendeletmódosítást előzetesen a bizottságoknak is meg kell tárgyalniuk. A két ünnep 

között sor kerülhet a rendkívüli ülésre, és így még az évben kihirdethetnék a 

rendeletmódosítást, azonban a rendelkezésre álló idő nem biztos, hogy elegendő lesz a 

rendeletmódosításhoz.  

 

 

Krusper Éva képviselő 

 

Jelezte, hogy a tájékoztatást az AVE-tól már vállalkozásai megkapták, nem tudja, hogy mi a 

helyzet a magánszemélyekkel. 

 

 

Hencz Zsolt ügyvezető 

 

A megküldött díjkalkuláció a törvény megalkotása előtti díjkalkulációt tartalmazza.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az AVE Hevesi Városfenntartó Kft.-től azt kérte a testület, hogy készítsen Hevesre vonatkozó 

díjkalkulációt és szöveges indoklást. Kerüljön bemutatásra az, hogy a testület döntése milyen 

következményekkel jár.   

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a szerződés módosításáról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúan- a 

következő határozatot hozta: 

 

177/2012. (XII. 19.) önkormányzati határozat 

     

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta 

az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. és a Heves Város 

Önkormányzata között létrejött Közszolgáltatási és 

Vállalkozási szerződések módosítása tárgyában benyújtott 

indítvány és a következő határozatot hozta: 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a 

Közszolgáltatási szerződés melléklet szerinti tartalommal 

történő módosítását. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2012. december 31. 

 

 

11.43-kor Török János bizottsági elnök távozott az ülésről. A jelenlévő képviselők száma 11 

fő. 
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2./ napirendi pont tárgya: Indítvány Heves Város 2013. évi gazdálkodásának átmeneti 

viteléről 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy a rendelet elfogadását az adósságrendezési bizottság támogatta. 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások: 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet.   

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 2 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás 

mellett nem hozott érvényes döntést. 

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Ha az átmeneti időszakban a válságköltségvetést fogja a hivatal alapul venni, úgy hiányt 

fognak generálni 2013. márciusig, ezzel szemben 2013. január elsejétől az önkormányzatok 

költségvetésében nem lehet hiány. A költségvetés tárgyalásakor is megemlítette már, hogy 

véleménye szerint az ÖNHIKI nem tartozik a költségvetés tételei közé. Az ÖNHIKI elosztását 

vagy testületi hatáskörbe, vagy a Pénzügyi Bizottság hatáskörébe kellene rendelni. Véleménye 

szerint Heves akár 230 millió forintos ÖNHIKI-t is kaphat. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy az önkormányzat válságköltségvetés szerinti működéssel is csak akkor tudna 

0 költségvetést produkálni, ha az önkormányzat 38 millió forint ÖNHIKI-t kapna. A kontroll 

szerepet az adósságrendezési bizottság képezi, ugyanis az adósságrendezési bizottság 

véleménye és a pénzügyi gondnok ellenjegyzése nélkül nem kerülhet sor kifizetésre. 

 

 

Szabó Sándor címzetes főjegyző 

 

Érdekes helyzet alakult ki, ugyanis átmeneti gazdálkodás esetén az előző évi költségvetés 

szerinti szinten kell gazdálkodnia az önkormányzatnak. Amennyiben a testület nem fogadja el 

az átmeneti gazdálkodásról szóló rendeletet, úgy a polgármesternek a gazdálkodásról számot 

kell adnia. Véleménye szerint a képviselő-testület jogszabályoknak megfelelően jár el, 

amennyiben az átmeneti gazdálkodásról szóló rendeletet elfogadja. 
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ÖNHIKI-t be kell építeni a költségvetésbe, kiadási és bevételi oldalon is szerepeltetni kell. 

Megjegyezte, hogy kifizetés nem történik anélkül, hogy arról a testület és a pénzügyi gondnok 

ne tudna. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a rendelet elfogadásáról.   
 
Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett a 

következő rendeletet alkotta: 

 

 

25/2012. (XII. 27.) önkormányzati rendelet 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete Heves Város 

2013. évi gazdálkodásának átmeneti viteléről a mellékelt 

rendeletet alkotta. 

 

 

3. napirendi pont tárgya: Indítvány Heves Város Önkormányzat 2013. évi munkatervének 

jóváhagyására 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

Hozzászólások: 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot.   

 

Kis Tamás bizottsági elnökhelyettes 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot.   
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dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és egyhangú igen szavazattal a következő 

kiegészítést javasolja a bizottság, mely szerint a Képviselő-testület 2013. évi munkatervének 

március 27-i ülésének napirendjei között szerepeljen a vagyonkezelésbe adott intézmények és 

külsős szolgáltatások igénybevételének eredményeiről készült vizsgálat is. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a módosító javaslattal kiegészült 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő határozatot hozta: 

 

178/2012. (XII. 19.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta 

és a melléklet szerint elfogadta a 2013. január 1-től december 

31-ig terjedő időszakra vonatkozó éves munkatervét. 

A Képviselő-testület kéri a bizottságok elnökeit, hogy a 

napirendek előkészítésében működjenek együtt a beterjesztés 

készítőjével. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2013. január 1. illetve folyamatosan 

 

 

 

4./ napirendi pont tárgya: Indítvány a gyermekétkeztetés, a munkahelyi vendéglátás 

nyersanyagnormájának módosítására 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és a 2. változat elfogadását 4 igen 

szavazattal elfogadásra javasolja. 

 

Kis Tamás bizottsági elnökhelyettes 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság az indítványt megtárgyalta és a 2. változatot 4 igen 

szavazattal elfogadásra javasolja. 
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Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság az indítványt megtárgyalta és 2. változat elfogadását 4 igen 

szavazattal elfogadásra javasolja.   

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és az 1. változat elfogadását 1 igen 

szavazattal, míg a 2. változat elfogadását 2 igen szavazattal támogatta a bizottság.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a 2. változat elfogadásáról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal és - egyhangúan- a 

következő határozatot hozta. 

 

 

179/2012. (XII. 19.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

megtárgyalta a gyermekétkezetés, a munkahelyi vendéglátás 

nyersanyagnormájának módosításáról szóló indítványt, 

amelyet az alábbiak szerint hagyott jóvá: 

 

A gyermekétkezetés, a munkahelyi vendéglátás 

nyersanyagnormája 2013. január 1-től 5%-kal emelkedik (a 

melléklet szerint). 

 

Felelős: Szabó Sándor címzetes főjegyző 

Határidő: 2013. január 1. 

 

 

 

5./ napirendi pont tárgya: Indítvány Heves Városi Művelődési és Közgyűjteményi Intézet 

átszervezése tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 2 igen szavazattal és 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 
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Kis Tamás bizottsági elnökhelyettes 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság az indítványt megtárgyalta és 1 igen, 1 nem 

szavazattal és 2 tartózkodás mellett nem hozott érvényes döntést. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslatról.  

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal és 4 tartózkodás mellett a 

következő határozatot hozta: 

 

180/2012. (XII. 19.) önkormányzati határozat 

 

1.) Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Heves 

Városi Művelődési és Közgyűjteményi Intézetet a 156/2012. 

(XI.28.) sz. önkormányzati határozatnak megfelelően 2013. 

január 1-től átszervezi. 

 

A Közérdekű Muzeális Gyűjtemény és az ide áthelyezett 

Sakkgyűjtemény átvétele miatt az intézmény új nevét és 

rövidített nevét az alábbiakban határozza meg: 

„ Heves Városi Művelődési, Közgyűjteményi Intézmény és 

Közérdekű Muzeális Gyűjtemény”, röviden: „Hevesi 

Kulturális Központ” 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2012. december 31. 

 

2.) 2013. január 1-től az intézmény pénzügyi, gazdasági, 

számviteli feladatai a Heves Városi Óvodák, és Bölcsőde 

Köznevelési Intézmény szervezetén belül létrehozandó 

pénzügyi csoporthoz kerülnek át; a vagyonműködtetést 

HEVA Kft. végzi. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

   Szabó Sándor jegyző 

   Erdészné Turcsányi Katalin igazgató 

   Fehérné Holló Anikó igazgató 

Határidő: 2012. december 31. 

 

 

3.) Az ellátandó feladatok csökkenése, a telephelyek változása 

és a névváltozás miatt a 125/2007. (V.30.) Hev. Kth. sz. 

alapító okiratot az 1. sz. melléklet alapján módosítja: 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2012. december 31. 

 



533 

 

4.) A tagintézmények megmaradt, ill. új feladatainak 

ellátásához 2013. január 1-től az alábbi számú státuszokat 

engedélyezi: 

Művelődési Központ Tagintézményben 4 státusz 

Könyvtár Tagintézményben 4 státusz 

Közérdekű Muzeális Gyűjteményben 1 státusz. 

 

Felkéri az Intézmény vezetőjét, hogy a fentiek betartása 

érdekében szükséges munkáltatói intézkedéseket a Kjt. 

figyelembe vételével hozza meg. A várható létszámleépítés 

költségeihez a 2013. évi költségvetési törvény szerint a helyi 

szervezési intézkedésekhez kapcsolódó többletkiadások 

támogatására irányuló pályázatot nyújtsa be. 

 

Határidő: a 2012. december 31. 

Felelős: Szabó Sándor címzetes főjegyző 

   Erdészné Turcsányi Katalin igazgató 

 

 

 

6./ napirendi pont tárgya: Indítvány Heves Városi Köznevelési Intézet átszervezése 

tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

dr. Zemlényiné Bíró Judit intézményi referens 

 

Az indítványban az szerepel, hogy az intézmény neve Heves Városi Óvodák és Bölcsőde névre 

változik, a köznevelési törvény értelmében a köznevelési elnevezést is kell tartalmaznia az 

intézmény nevének. Megjegyezte, hogy a tagintézményeknek lehetőségük van az általuk 

választott név megtartására is. 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Az előző napirendi pontnál kívánt volna ügyrendi hozzászólást tenni. Az Oktatási és 

Szociálpolitikai Bizottság ülésén az előző határozati javaslatban felfedeztek egy elírást és a 

bizottság javasolta, hogy a határozati javaslat 1. pontjában ne áthelyezett Sakkmúzeum, 

hanem „áthelyezendő” Sakkmúzeum szerepeljen.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 
 

Kérte, hogy szavazzon a testület az 5. napirendi pont: Indítvány Heves Városi Művelődési és 

Közgyűjteményi Intézet átszervezése tárgyában című indítványra történő visszatérésről. 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő határozatot hozta: 
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181/2012. (XII. 19.) önkormányzati határozat 
    

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete visszatér a 

meghívóban 5. napirendi pontként szereplő Indítvány Heves 

Városi Művelődési és Közgyűjteményi Intézet átszervezéséről 

szóló indítvány tárgyalására. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: azonnal 
 

 

5./ napirendi pont tárgya: Indítvány Heves Városi Művelődési és Közgyűjteményi Intézet 

átszervezése tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

dr. Zemlényiné Bíró Judit intézményi referens 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság javasolta, hogy a határozati javaslat 1. pontjában ne 

áthelyezett Sakkmúzeum, hanem „áthelyezendő” Sakkmúzeum szerepeljen.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslatról.  

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő határozatot hozta: 

 

182/2012. (XII. 19.) önkormányzati határozat 

 

1.) Heves Város Képviselő-testülete a Heves Városi 

Művelődési és Közgyűjteményi Intézetet a 156/2012. (XI.28.) 

sz. önkormányzati határozatnak megfelelően 2013. január 1-

től átszervezi. 

A Közérdekű Muzeális Gyűjtemény és az ide áthelyezendő 

Sakkgyűjtemény átvétele miatt az intézmény új nevét és 

rövidített nevét az alábbiakban határozza meg: 

„ Heves Városi Művelődési, Közgyűjteményi Intézmény és 

Közérdekű Muzeális Gyűjtemény”, röviden: „Hevesi 

Kulturális Központ” 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2012. december 31. 

 

 

2.) 2013. január 1-től az intézmény pénzügyi, gazdasági, 

számviteli feladatai a Heves Városi Óvodák, és Bölcsőde 
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Köznevelési Intézmény szervezetén belül létrehozandó 

pénzügyi csoporthoz kerülnek át; a vagyonműködtetést 

HEVA Kft. végzi. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

   Szabó Sándor jegyző 

   Erdészné Turcsányi Katalin igazgató 

   Fehérné Holló Anikó igazgató 

Határidő: 2012. december 31. 

 

 

3.) Az ellátandó feladatok csökkenése, a telephelyek változása 

és a névváltozás miatt a 125/2007. (V.30.) Hev. Kth. sz. 

alapító okiratot az 1. sz. melléklet alapján módosítja: 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2012. december 31. 

 

4.) A tagintézmények megmaradt, ill. új feladatainak 

ellátásához 2013. január 1-től az alábbi számú státuszokat 

engedélyezi: 

Művelődési Központ Tagintézményben 4 státusz 

Könyvtár Tagintézményben 4 státusz 

Közérdekű Muzeális Gyűjteményben 1 státusz. 

 

Felkéri az Intézmény vezetőjét, hogy a fentiek betartása 

érdekében szükséges munkáltatói intézkedéseket a Kjt. 

figyelembe vételével hozza meg. A várható létszámleépítés 

költségeihez a 2013. évi költségvetési törvény szerint a helyi 

szervezési intézkedésekhez kapcsolódó többletkiadások 

támogatására irányuló pályázatot nyújtsa be. 

 

Határidő: a 2012. december 31. 

Felelős: Szabó Sándor címzetes főjegyző 

   Erdészné Turcsányi Katalin igazgató 

 

5.) Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

180/2012. (XII.19.) önkormányzati határozatát hatályon kívül 

helyezi. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó Sándor címzetes főjegyző 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

A testület visszatér a meghívóban 6. napirendi pontként szereplő: Indítvány Heves Városi 

Köznevelési Intézet átszervezéséről szóló indítvány megtárgyalására. 
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6./ napirendi pont tárgya: Indítvány Heves Városi Köznevelési Intézet átszervezése 

tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések  

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

Az intézmény pénzügyi csoportja hol lesz megtalálható? 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az Arany János úton lesz elhelyezve a Heves Városi Óvoda és Bölcsőde épületében a 

pénzügyi csoport. Megjegyezte, hogy a HVMKI-nál 9 szakalkalmazottat foglalkoztatnak, 

továbbá a HVKI pénzügyi csoportjában további 3 főt.  

 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

Az indítványban az olvasható, hogy célszerű kialakítani. Megjegyezte, hogy ha 2013. január 

1-től így fog működni, akkor véleménye szerint ne a célszerű szót kellene haszná lni az 

indítványban. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

A 2007-ben igénybevett támogatás a HEVA működését biztosítani kell. A tankerület 

vezetőjének véleménye szerint is az volna a legcélszerűbb, ha a karbantartás és takarítás a 

városnál maradna, és a várostól rendelné meg a tankerület. Megjegyezte, hogy az indítványt 

azért fogalmazták meg így, mivel jelenleg sok a bizonytalanság, végleges döntést a testület a 

finanszírozás ismeretében tudja majd meghozni. Az önkormányzati intézményrendszer 

átvilágításáról készült jelentés alapján át kell tekinteni, hogy a takarítási, üzemeltetési, 

karbantartási feladatok megoldása, hogy a legcélszerűbb és a leggazdaságosabb. 

 

 

Hozzászólások: 

 

Kis Tamás bizottsági elnökhelyettes 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság megtárgyalta az indítványt és 3 igen szavazattal és 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja. 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 3 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja.  
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Sárándi István bizottsági elnök 

 

Aggályosnak tartja, hogy a 2013. január 1-től működő pénzügyi csoportnál a „célszerű” 

kifejezést használják. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 
 
 Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslatáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal - egyhangúan – a 

következő határozatot hozta: 

 

183/2012. (XII. 19.) önkormányzati határozat 

 

1.) Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete – az 

általános iskolai feladatokat ellátó intézményeknek állami 

fenntartásba adása miatt, és a köznevelési feladatot ellátó 

egyes önkormányzati fenntartású intézmények állami 

fenntartásba vételéről szóló 2012. CLXXXVIII. törvény 

rendelkezései alapján a Heves Városi Köznevelési Intézmény 

124/2007. (V. 30.) önkormányzati határozattal elfogadott 

alapító okiratát a melléklet alapján módosítja. 

 

Az általános iskolai feladatok kikerülése miatt a jogutód 

többcélú közös igazgatású közoktatási intézmény nevét „Heves 

Városi Óvodák és Bölcsőde Köznevelési Intézmény ”névre 

változtatja. 

Az intézmény önálló gazdálkodási jogosítványt kap. A kötelező, 

minimális létszámmal kialakítandó pénzügyi csoport 

alapfeladatként ellátja a Heves Városi Közművelődési, 

Közgyűjteményi Intézet és Közérdekű Muzeális 

Gyűjteménynek, mint részben önálló költségvetési szervnek a 

gazdálkodással kapcsolatos feladatait is.  

 

Határidő: 2012. december 31. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

              Szabó Sándor jegyző 

              Fehérné Holló Anikó 

 

 

2.) Heves Város Képviselő-testülete a „Heves Városi Óvodák és 

Bölcsőde Köznevelési Intézmény” intézmény vezetőjének 

Fehérné Holló Anikót, az Arany János úti Tagóvoda jelenlegi 

tagintézmény-vezetőjét bízza meg a közalkalmazottak 

jogállásáról szóló 1993. évi XXXII. törvény szerinti 

illetménnyel és magasabb vezetői pótlékkal. 

A megbízás határozott időre, 2013. január 1-től 2013. július 

30-ig szól. 
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Felhatalmazza Heves Város Polgármesterét, hogy a 

megbízással kapcsolatos munkáltatói feladatokat lássa el. 

 

Határidő: 2012. december 31. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

7./ napirendi pont tárgya: Indítvány a hevesi piac működtetésével kapcsolatban 

 

Beterjesztő: Sárándi István bizottsági elnök 

 

 

Kérdések  

 

Kis Tamás képviselő 

 

Az adósságrendezési bizottság javaslata szerint a szerződést félévre hosszabbítsák meg, míg a 

határozati javaslat értelmében a szerződés hosszabbítás időtartama egy év legyen. Miről dönt 

a testület fél éves, vagy egy éves szerződéshosszabbításról? 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az adósságrendezési bizottság döntését követően az üzemeltetővel tárgyalást kezdeményezett. 

Az üzemeltető jelezte, hogy szeretné, ha a szerződést 1 évre hosszabbítanák meg, mivel a piac 

üzemeltetéséből származó I. féléves és II. féléves bevételek nem azonosak. Az 

adósságrendezési bizottság a javaslatot befogadta. Az adósságrendezési bizottság továbbá 

javasolta, hogy 7 millió forint legyen az éves bérleti díj mértéke. A bizottság jóváhagyta, hogy 

a bérleti díjat az üzemeltető két részletben fizesse meg.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

  

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az adósságrendezési bizottság módosító 

javaslatáról, mely szerint az éves bérleti díj 7 millió forint legyen, amely összeget az 

üzemeltetőnek két részletben kell megfizetnie. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen, 1 nem szavazattal elfogadta az 

adósságrendezési bizottság javaslatát. 

 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az adósságrendezési bizottság határozati 

javaslatával kiegészült határozati javaslat elfogadásáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal - egyhangúan- a 

következő határozatot hozta:  
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184/2012. (XII. 19.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta 

a Heves, Hunyadi út 16. szám alatti Piac további 

működtetésére vonatkozó indítványt és a következő 

önkormányzati határozatot hozta: 

 

1.) Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul 

ahhoz, hogy a  Heves Város Önkormányzata és a HEVES 

PIAC Kft között fennálló a piac működtetésre vonatkozó 

szerződést 1 éves időtartamra hosszabbítsák meg. 

Felhatalmazza a város polgármesterét a bérleti szerződés 

megkötésére.  

 

2.) Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete a piac 

működtetésére vonatkozó bérleti díj éves mértékét 7 millió 

forintban határozza meg és hozzájárul a bérleti díj két 

részletben történő megfizetéséhez. 

 

3.) Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza 

a Városfejlesztési Bizottságot, hogy a pályáztatással 

kapcsolatos eljárás előkészítését kezdje meg. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2012. december 31. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Csáki Zsigmond polgármester 12.19 –kor szünetet rendelet el, az ülés 12.35–kor folytatódott. 

 

8./ napirendi pont tárgya: Beszámoló Heves Város Önkormányzata 2010- 2014 közötti 

gazdasági programjának időarányos teljesítéséről 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések nem hangzottak el.  

 

 

Hozzászólások 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság a beszámolót megtárgyalta és 3 igen és 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja. 
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dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság a beszámolót megtárgyalta és 2 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás 

mellett nem hozott érvényes döntést. 

 

 

Kis Tamás bizottsági elnökhelyettes 

 

A testület abban reménykedett, hogy a munkahelyteremtés megoldja a problémákat, azonban 

ez nem történt meg. Az önkormányzatok finanszírozása és a támogatás fokozatosan csökken. 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság a beszámolót megtárgyalta és 1 igen, 2 nem 

szavazattal és 1 tartózkodás mellett nem hozott érvényes döntést. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

  

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a beszámoló elfogadásáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 8 igen, 2 nem szavazattal és 1 tartózkodás 

mellett a következő határozatot hozta: 

 

185/2012. (XII. 19.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadta 

Heves Város Önkormányzata 2010-2014 közötti gazdasági 

programjának időarányos teljesítéséről szóló beszámolót. 

 

 

 

9./ napirendi pont tárgya: Beszámoló Heves Város Önkormányzata közterületi rendjének, 

rendben tartásának, felügyeletének végrehajtása tárgyában 

 

Beterjesztő: Szabó Sándor címzetes főjegyző 

 

Kérdések nem hangzottak el.  

 

 

Hozzászólások 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság a beszámolót megtárgyalta és 4 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

  

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a beszámoló elfogadásáról. 
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Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal –egyhangúan- a 

következő határozatot hozta: 

 

186/2012. (XII. 19.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadta a 

Heves Város Önkormányzata közterületei rendjének, rendben 

tartásának, felügyeletének végrehajtásáról szóló beszámolót. 

 

 

10./ napirendi pont tárgya: Beszámoló az ellátási szerződés alapján működtetett szociális 

intézmények tevékenységéről, működéséről, a vagyonkezelési és szolgáltatási szerződésben 

foglaltak teljesítéséről 

  

Beterjesztő: dr. Tóth Péter ügyvezető 

 

 

Kérdések 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

Megkérdezte, hogy dr. Tóth Péter miért nem vett részt a Városfejlesztési Bizottság ülésén? 

Heves Város Önkormányzata, vagy annak bármilyen intézménye kért-e használatát bármilyen 

jogcímen, vagy ellenérték fejében a vagyonkezelés időtartama alatt a dr. Szegő Imre Idősek és 

Mozgásfogyatékosok Otthonának, vagy más vagyonkezelésbe adott épületnek. dr. Tóth 

Pétertől megkérdezte, hogy melyik épületben és milyen jellegű rekonstrukciós munkákat 

kívántak elvégezni. Megjegyezte, hogy csak a nagyobb volumenű rekonstrukciós munkákat 

kívánja számba venni, amelyek elvégzése több főből álló munkás személyzetet igényel. 

Véleménye szerint a rekonstrukciós munkákról gondolja a tulajdonost is értesítenie kellett az 

üzemeltetőnek. Kérte, hogy dr. Tóth Péter a kérdésekre rövid és pontos válaszokat adjon. 

 

 

Balázs Ferenc alpolgármester 

 

Megkérdezte dr. Tóth Pétertől, hogy akkor, amikor nem tartózkodik a vagyonkezelésbe adott 

intézményekben sem az ügyvezető, sem az intézményvezető, akkor ki a felelős az intézmény 

működéséért, illetve ki ad megbízást az intézmény működéséért felelős személyek részére. 

 

 

dr. Tóth Péter ügyvezető 

 

A bizottsági ülés napján Sápi Andrea intézményvezetőt 15.39-kor kapott e-mailt a hivataltól a 

bizottsági ülések időpontjairól, így a 15.00-kor kezdődő bizottsági ülésen nem tudtak részt 

venni. A polgármesteri hivatal egyik alkalmazottja Sápi Andrea intézményvezetőt arról 

tájékoztatta, hogy a bizottsági meghívók egy hete megküldésre kerültek, levelező rendszerét 

átnézte a bizottsági meghívókat kettő nappal ezt követően dátumozták le a bizottságok elnökei. 

Sárándi István képviselő levelében is ugyanezt a kérdést tette fel az intézmények használatával 

kapcsolatban. A hatályos ellátási szerződések szerint az ingatlanokat bérbe lehet adni. 

Megjegyezte, hogy a dr. Szegő Imre Idősek és Mozgásfogyatékosok Otthonát úgy vették át a 
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hivataltól, hogy az épületben oktatást is végeztek, a felújítás során oktatási terem is létesült az 

épületben. A Gondozási Központ átvételére úgy került sor, hogy Kistérség még két hónapig az 

épületben dolgozott. Volt arra precedens, hogy a polgárőrség is kérte a dr. Szegő Imre Idősek 

és Mozgásfogyatékosok Otthona éttermének használatát, tudomása szerint a polgárőrség által 

rendezett bálon Sárándi István képviselő is részt vett. 

2012 őszén ÁNTSZ vizsgálatot folytatott a Fehér Hársban, az ÁNTSZ megállapításait 

követően a hivatal felhívta a figyelmét a Sors 2002 Nonprofit Kft-nek az ÁNTSZ 

megállapításaira. A Sors 2002 Nonprofit Kft. már lépéseket is tett az ügyben, felkértek egy 

szakértőt, a Kft. az ÁNTSZ megállapításival szemben ellenvéleménnyel él.  A csővezetékek 

meghibásodása miatt következett be szerintük a vizesedés, a szakértőjük írásbeli anyaga még 

nem áll rendelkezésre, azonban arról tájékoztatta a Kft.-t, hogy a kivitelezés során megfelelő 

kialakítás nem bírt volna jelentős összeggel, azonban a kivitelezést követően ennek költsége 

jelentős összeg lenne. A lábazat és az első téglasor vizesedése folyamatban van, ez indokolta a 

rekonstrukciós munkák elvégzését és a hivatal levele. 

Az intézmény munkaidejét követően csak az éjszakás nővérek tartózkodnak az épületben, 

ennek megfelelően a vezető ápolónőt, intézményvezetőt és az ügyvezetőt folyamatosan el lehet 

érni telefonon keresztül. A 2012. november 28-i éjszakán is elérték egymást, azonban 

elfoglaltságukra tekintettel nem tudtak az intézményben megjelenni. 

 

 

Fehérné Kovács Katalin aljegyző 

 

Minden meghívottnak és bizottsági tagnak 2012. december 6-án kerültek kiküldésre a 

bizottsági meghívók. dr. Tóth Péter meghívóját a dr. Szegő Imre Idősek és 

Mozgásfogyatékosok Otthonának e-mail címére küldte ki a hivatal. A kolléganő hibázott, hogy 

nem kért írásban visszaigazolást. Amikor a Városfejlesztési Bizottság ülésén nem jelent meg 

dr. Tóth Péter ügyvezető, megkértem a kolléganőmet, hogy az intézménynél érdeklődjön arról, 

hogy dr. Tóth Péter miért nem jelent meg a bizottsági ülésen, mivel a hivatal nem kapott 

visszajelzést a távollét okáról. Azt a tájékoztatást kapta telefonon, hogy az intézményhez 

meghívó nem érkezett, ezt követően ugyanarra az email címre továbbították a  már korábban 

is kiküldésre került levelet, illetve az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság módosított 

meghívóját, mivel időközben megváltozott az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság ülésének 

időpontja. Visszautasítja, hogy a meghívókat visszadátumozták volna , illetve, hogy nem 

küldték meg dr. Tóth Péter részére. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Megjegyezte, hogy az önkormányzat, tulajdonos részéről az épület használatba vételét illetően 

nem érkezett felkérés. Az intézmény átvételekor meglévő szerződéseket sorolta fel dr. Tóth 

Péter ügyvezető hozzászólásában. 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

Nem vár dr. Tóth Péter ügyvezetőtől egyenes választ, hiszen azt eddig sem kapott, kérte, hogy 

igennel, vagy nemmel feleljen kérdéseire. A korábbi időszakban önkormányzati beruházások 

esetében hány alkalommal kérte az önkormányzat, hogy a beruházás során használt gépeknek 

és a beruházásban résztvevő személyeknek adjon helyet. Működtet-e a Sors 2002 Nonprofit 

Kft a Madách úton telephelyet? 

dr. Tóth Péter ügyvezető 
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Igen, több esetben kérte az önkormányzat, hogy adjon helyet gépek elhelyezésére.  Nem, tudja, 

hol van a Táncsics út.  

 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

Megismételte kérdését, mely szerint működtet-e a Sors 2002 Nonprofit Kft a Madách úton 

telephelyet? 

 

 

dr. Tóth Péter ügyvezető 

 

Tudomás szerint nem működik a Madách úton telephelye a Sors 2002 Nonprofit Kft.-nek. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Nem tud arról, hogy az önkormányzat kérte volna a Sors 2002 Nonprofit Kft-től gépek, illetve 

személyzet elhelyezését. Kérte, hogy dr. Tóth Péter mutassa be az ezzel kapcsolatos iratokat. 

 

 

Balázs Ferenc alpolgármester 

 

Megkérdezte, hogy a dr. Szegő Imre Idősek és Mozgásfogyatékosok Otthonának biztonságáért 

ki felel, ki biztosítja a területet? 

 

 

dr. Tóth Péter ügyvezető 

 

A biztonsági őrzéssel egy külsős cég van megbízva, ha jól emlékszik, akkor Nagy Buldog Kft. 

a neve. Tudomása szerint a cég az önkormányzatnak is dolgozott. 

 

 

Hozzászólások 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság a beszámolót megtárgyalta és 3 nem szavazattal és 1 tartózkodás 

mellett nem hozott érvényes döntést. 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság a beszámolót megtárgyalta és 1 nem szavazattal és 3 

tartózkodás mellett nem hozott érvényes döntést. 

 

 

 

 

Kis Tamás bizottsági elnökhelyettes 
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Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság a beszámolót megtárgyalta és 4 tartózkodás mellett 

nem foglalt állást. Megjegyezte, hogy nem a szakmai munkát kifogásolta a bizottság. Az 

ellátási és vagyonkezelési szerződés felmondásával kapcsolatos problémát haladéktalanul 

tisztázni kell a Sors 2002 Nonprofit Kft-vel. 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság a beszámolót megtárgyalta és a beszámoló szakmai részét elfogadja. A 

bizottság módosító javaslatot fogalmazott meg, mely szerint Heves Város Önkormányzat 

Képviselő-testülete támogatja a Heves Város Önkormányzata és a Sors 2002 Nonprofit Kft-

vel között kötetett ellátási és vagyonkezelési szerződés közös megegyezéssel történő 

felbontását. A szerződés megszüntetésével kapcsolatos megbeszélések haladéktalanul, 2012. 

december 20-tól kezdődjenek meg. A szerződő felek minél előbb számoljanak el egymással. 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Az idősek és betegek ellátásának biztosítását a képviselő-testületnek szem előtt kell tartania. 

 

 

Sárándi István bizottsági tag 

 

Az intézménynél tett látogatásuk során észlelték, hogy az intézményben nem csak az ellátási 

szerződés alapján meghatározott lakók ellátása történt. Több kérdésére ellentétes tartalmú 

választ kapott, véleménye szerint dr. Tóth Péter ügyvezető nem kapott felkéréseket, habár azt 

nyilatkozta. Az intézmény látogatása során a bizottság által készített feljegyzésüket alá 

kívánták íratni a Sors 2002 Nonprofit Kft. képviselőjével is, ez azonban nem történt meg, így a 

rendőrség bevonására is sor került. Másnap Balázs Ferenc alpolgármester a rendőrségnél 

érdeklődött, hogy mi a teendő, ha a bizottság illetéktelennek vélt személyeket fedezetett fel. Az 

illetéktelen személyek által használt szoba ajtaján más az személyek neve állt. A rendőrségen 

dr. Tóth Péter azt nyilatkozta, hogy ezek a személyek rekonstrukciós munkálatokat fognak 

végezni. Az intézmény látogatásakor felvett rendőrségi jegyzőkönyvben az szerepel, hogy azt  

nyilatkozták az épületben talált személyek, hogy a Madách úton fognak munkálatokat végezni. 

Megkérdezte, hogy ha nincs a Sors 2002 Nonprofit Kft.-nek telephelye a Madách úton, akkor 

milyen munka elvégzése miatt szállásolták el ezeket az embereket az intézményben. Az 

intézmény biztonsági őre azt nyilatkozta, hogy kötelessége járőrözni az intézmény területén, 

azonban nincs tudomása arról, hogy tőle 15 méterrel illetéktelen személyek laknak. Az 

intézményben talált személyeknek az épület kulcsa birtokában volt. A rendőrségi adatgyűjtés 

során kiderült, hogy a kulcsok Kovács Edit főnővérnek lettek átadva megőrzésre. A kulcs egy 

Kovács Attila nevű román állampolgárhoz került, aki Budapesten tartózkodik. A négy munkás 

Kovács Attila vitte az intézménybe és biztosította számukra a kulcsot. 

Az ellátási és vagyonkezelési szerződés szerint a fenntartó jogosult a helységet más részére 

bérbe adni, de csak a jelen szerződéssel kapcsolatos kötelezettségvállalásokkal kapcsolatban 

lehetséges a helységek bérbeadása. 

A rendőrségen tett nyilatkozatok, jegyzőkönyvek bárki számára megismerhetőek. Egyetért Kis 

Tamás képviselő hozzászólásával, mely szerint az ellátottak ellátását szem előtt kell tartani. 

Véleménye szerint közös akaratú szerződés felmondására akkor kerülhet sor, hogy ha a 

helyzet rendezett, véleménye szerint nem biztos, hogy a közös akaratú szerződés felmondás a 

legjobb megoldás. 
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Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

A sürgősségi indítványt a beszámolóval együtt tárgyalja a testület? 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Igen, a beszámolót és a sürgősségi indítványt a képviselő testület együtt tárgyalja. dr. Tóth 

Péter ügyvezető annak idején kezdeményezte a szerződés közös akarattal történő felmondását. 

A Képviselő-testület döntött az intézmény átvilágításáról, az átvilágító jelentést megtárgyalta 

a testület, ezt követően elkészültek az egyeztetések. 2012. július 20-án adósságrendezési 

eljárás indult Heves Város Önkormányzata ellen, erről a szerződő partnereket a hivatal 

tájékoztatta. Adósságrendezési eljárás alatt önkormányzat nem kötelező önkormányzati 

feladatot nem vehet át. A dr. Szegő Imre Idősek és Mozgásfogyatékosok Otthona és a Fehér 

Hárs Idősek Otthona nem tartozik a kötelező önkormányzati feladatok közé. A szerződéses 

kötelezettség megszűnhet, de azt csak akkor veheti vissza, ha az önkormányzat át tudja adni az 

államnak. Korábban hatályban volt egy olyan jogszabály, mely értelmében egy évben csak 

egyszer lehet az intézmény átadásáról dönteni, ezért 2012. december 31-én a Sors 2002 

Nonprofit Kft-től az önkormányzat átvette volna az intézményt, közös megegyezéssel 

megszűntette volna a szerződést és 2013. január 1-vel az önkormányzat az intézményeket 

állami fenntartásba adta volna. Reméli, hogy dr. Tóth Péter ügyvezető az előkészületeket 

megtette az intézmény átadás és a közös akaratú szerződés felmondása tekintetében. Az 

önkormányzat az elszámolást követően vissza kívánja venni az intézményeket a Kft-től.  

Beszámolt arról, hogy a jogszabály módosításának köszönhetően, már nincs olyan fajta 

kötöttség, mely szerint egy évben csak egyszer kerülhet sor az intézmény átadására. A 

pénzügyi bizottság módosító javaslatát befogadja. Az üzemeltető tulajdonosával kíván az 

önkormányzat elszámolni. 

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

2013. január 1-től ki lesz az intézmény működtetője. Jó lett volna, ha tegnap este megkapják 

az indítványt. Véleménye szerint közös megegyezéssel történő szerződés felmondására nem 

kerülhet sor. Módosító javaslatot fogalmazott meg, mely szerint: „1. A Képviselő-testület élve 

a szerződés szerinti felmondási jogával 2013. március 30-a hatállyal felmondja a Sors 2002 

Nonprofit Kft-vel kötött a dr. Szegő Imre Idősek és Mozgásfogyatékosok Otthonára és a Fehér 

Hárs Idősek Otthonára vonatkozó ellátási és vagyonkezelési szerződéseket. Az intézményeket 

2013. január 1-vel átadja a MIK részére. A dátumot a szerződés rendelkezéseinek megfelelően 

kívánja változtatni. Az intézmény átadásával és átvételével kapcsolatos adatok 2012. 

december 27-31 között elkészítésre kerülnek. A Sors 2002 Nonprofit Kft 2013. március 30-ig 

működteti az intézményeket, addig a MIK működési engedélyt szerez. 2. Heves Város 

Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza Csáki Zsigmond polgármestert, hogy a 

határozati javaslat 1. pontjában megfogalmazottakat szerződés rendelkezéseinek megfelelően 

közölje a Sors 2002 Nonprofit Kft-vel. Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

megbízza a polgármestert, hogy a testületi döntést tértivevényesen közölje a Heves Megyei 

MIK igazgatójával.” 

Csáki Zsigmond polgármester 
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Nem szeretné az önkormányzat a szerződést felbontani az ellátottak ellátása miatt. Az 

üzemeltető kezdeményezte a szerződés felmondását, így el kell számolnia. Rendes felmondás 

az elmúlt időszak tapasztalataira tekintettel nem kerülhet sor. Rendkívüli felmondást azért 

nem tartja indokolnak, mivel az üzemeltető kezdeményezte a szerződés közös megegyezéssel 

történő megszűntetését. Közös akaratú szerződés megszüntetésének pedig nem határozna meg 

határidőt, először kerüljön sor az elszámolásra. Az intézmény átadásba az átvevő intézményt 

is be kívánja vonni. Bízik benne, hogy az üzemeltető el tud számolni. 

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Ha az egyik fél nem akarja a szerződés felmondását, akkor mi történik? 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

  

Mindkét fél a szerződés felmondását akarja. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak Sveiczer Sándor tanácsnok módosító 

javaslatáról, mely szerint a szerződés alapján meghatározott módon mondja fel a szerződést 

az önkormányzat és kezdődjenek el az egyeztetések a szerződés felmondásáról és az intézmény 

átadását illetően kerüljön bevonásra a MIK. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 1 igen, 6 nem szavazattal és 4 tartózkodás 

mellett nem hozott érvényes döntést. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a Pénzügyi Bizottság javaslatának 

elfogadásáról, mely szerint közös megegyezéssel történjen a szerződés felmondása és a 

holnapi naptól kezdődjenek meg az egyeztetések az intézmény átvételével kapcsolatban. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett a 

következő határozatot hozta: 

 

187/2012. (XII. 19.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja a 

Heves Város Önkormányzata és a Sors 2002 Nonprofit Kft-vel 

között kötetett ellátási és vagyonkezelési szerződés közös 

megegyezéssel történő felbontását. A szerződés 

megszüntetésével kapcsolatos megbeszélések haladéktalanul, 

2012. december 20-tól kezdődjenek meg. A szerződő felek 

minél előbb számoljanak el egymással. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2012. december 20. 

 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a beszámoló elfogadásáról. 
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Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen, 2 nem szavazattal és 5 tartózkodás 

mellett nem hozott érvényes döntést. 

 

 

9./ napirendi pont tárgya: Sürgősségi indítvány a HEVA Kft. NAV felé fennálló 

tartozásának rendezése tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések nem hangzottak el.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

  

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő határozatot hozta: 

 

188/2012. (XII. 19.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta 

a Heva Kft. NAV felé fennálló tartozásának rendezéséről 

szóló indítványt és az alábbi határozatot hozza: 

 

Heves Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Heva Kft. 

NAV felé fennálló tartozásának rendezésére 11 047 432 Ft-ot 

biztosít kamatmentes tagi kölcsön formájában, mely összeget 

legkésőbb az Önkormányzat ellen indult adósságrendezési 

eljárás befejezéséig visszafizetni köteles. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2013. január 02. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Egyéb indítvány, hozzászólás nem lévén Csáki Zsigmond polgármester a képviselő-testület 

ülését 13.33-kor bezárta.  

 

Kmf. 

 

        Csáki Zsigmond   Szabó Sándor  

          polgármester címzetes főjegyző 
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A Képviselő-testület 2012. december 19-i testületi ülés szavazási eredményei 

1. napirend: Szavazás Sveiczer Sándor tanácsnok javaslatáról, mely szerint a hivatali 

dolgozók ebéd szünetét ne számítsák bele a munkaidejükbe, az ebédszünet idejével a 

hivatal pénteki munkaidejét hosszabbítsák meg. 
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1. napirend: Szavazás Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szervezeti és 

Működési Szabályzatáról szóló 10/2011. (IV. 4.) önkormányzati rendelet módosításáról 
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1. napirend: Szavazás Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szervezeti és 

Működési Szabályzatának módosításáról (határozat) 



551 

 

 

 

11. napirend: Szavazás az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. és Heves Város Önkormányzata 

között létrejött közszolgáltatási és vállalkozási szerződés módosításáról 
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2. napirend: Szavazás Heves Város 2013. évi gazdálkodásának átmeneti viteléről 
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3. napirend: Szavazás Heves Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. évi 

munkatervéről (Pénzügyi bizottság javaslatával kiegészült a javaslat) 
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4. napirend: Szavazás a gyermekétkeztetés, a munkahelyi vendéglátás nyersanyagnormájának 

módosításáról 
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5. napirend: Szavazás Heves Városi Művelődési és Közgyűjteményi Intézet átszervezéséről 
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6. napirend: Szavazás a Heves Városi Művelődési és Közgyűjteményi Intézet 

átszervezéséről szóló indítvány tárgyalására való visszatérésről 
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5. napirend: Szavazás Heves Városi Művelődési és Közgyűjteményi Intézet átszervezéséről 

(módosított határozati javaslat) 
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6. napirend: Szavazás a Heves Városi Köznevelési Intézet átszervezéséről 
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7. napirend: Szavazás az adósságrendezési bizottság módosító javaslatáról, mely szerint 

az éves bérleti díj 7 millió forint legyen, amely összeget az üzemeltetőnek két részletben 

kell megfizetnie.  
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7. napirend: Szavazás a hevesi piac működtetéséről 
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8. napirend: Szavazás Heves Város Önkormányzata 2010- 2014 közötti gazdasági 

programjának időarányos teljesítéséről 
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9. napirend: Szavazás Heves Város Önkormányzata közterületi rendjének, rendben 

tartásának, felügyeletének végrehajtásáról  
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10. napirend: Szavazás Sveiczer Sándor tanácsnok módosító javaslatáról, mely szerint a 

szerződés alapján meghatározott módon mondja fel a szerződést az önkormányzat és 

kezdődjenek el az egyeztetések a szerződés felmondásáról és az intézmény átadását 

illetően kerüljön bevonásra a MIK. 
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10. napirend: Szavazás a Pénzügyi Bizottság javaslatának elfogadásáról, mely szerint 

közös megegyezéssel történjen a szerződés felmondása és a holnapi naptól kezdődjenek 

az intézmény átvételével kapcsolatos egyeztetések 
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10. napirend: Szavazás az ellátási szerződés alapján működtetett szociális intézmények 

tevékenységéről, működéséről, a vagyonkezelési és szolgáltatási szerződésben foglaltak 

teljesítéséről 
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11. napirend: Szavazás a HEVA Kft. NAV felé fennálló tartozásának rendezéséről 

 

  


